

Validity: 01 NOV 2021 - 31 DEC 2021 3D2N181021

3天 2夜 霹靂皇家泊仑热带雨林船屋

精选- 豪华号 船屋

新船
New Boat



Royal Belum Belum

Rainforest Boat House



竹船游船
Bamboo Boat Ride



原住民部落
Kampung Asli



Temenggoh 大坝
Temenggoh Dam



永樂旅遊, 吃喝玩樂, 開心溫馨本地遊

Forever Travel Cuti-Cuti

1 檳城, 亚罗士打 - 霹靂皇家泊仑热带雨林 (午晚餐)

Penang/Alor Setar - Perak Royal Belum (LD)
今早集合后出发前往霹靂皇家泊仑热带雨林。抵达船坞, 登上船屋。在此期间, 你可以享受在 Sungai Ketir 的瀑布游泳, 参观原住民部落 (遵循政府 SOP, 只能从远处看), 下午还可享用点心, 之后水上娱乐活动, 如皮划艇, 竹筏, 竹船, 游泳等。晚餐后, 有卡拉 OK 娱乐。

*夜宿于船屋

Meet and Depart to **Royal Belum Rainforest**. Arrive Boat Terminal and boarding Belum **Boathouse**. During this period you may enjoyed **Waterfall swimming** at Sungai Ketir, Visit **Kampung Asli** (following Government SOP, only from afar), **Water Recreational Activities** such as **Kayaking, Bamboo Rafting, Bamboo Boat Ride, swimming** etc. After dinner there is **Karaoke Entertainment**.

*Overnight at Boathouse

2 霹靂皇家泊仑热带雨林 (早午晚餐)

Perak Royal Belum (BLD)
早餐后, 在 Bukit Batu Putih 进行丛林徒步旅行, 探索 Sira Gajah 的盐场。之后返回船屋进行水上娱乐活动, 如皮划艇, 竹筏, 竹船游, 游泳等。

*夜宿于船屋

After breakfast, **Jungle trekking** at Bukit Batu Putih, Explore the **Salt Lick @ Sira Gajah**. After that return to Boathouse for **Water Recreational Activities** such as **Kayaking, Bamboo Rafting, Bamboo Boat Ride, swimming** etc.

*Overnight at Boathouse

3 霹靂皇家泊仑热带雨林 - 檳城/亚罗士打 (早午餐)

Perak Royal Belum - Penang / Alor Setar (BL)
早餐后, 前往 **Temenggoh 大坝** 观光, 乘坐快艇参观 **Pulai Tali Kail Chalet** (如果时间允许)。

*甜蜜的家

After breakfast, proceed to Sightseeing at **Temenggoh Dam**, took **Speedboat** to visit **Pulai Tali Kail Chalet** (if only time permits).

*Home Sweet Home

风味餐:



不含司机导游小费
Driver & Tour guide tipping not included

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用, 本公司恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。
Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.